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П Р О Т О К О Л 

№ 4  

от заседание на Факултетния съвет на Медицински факултет,  

проведено на 15 февруари 2010 г. 

 

Присъстваха: 22 души  от списъчния състав на Факултетния съвет, състоящ 

се от 25 души.  

Доц.д-р Любомир Димитров Спасов, проф. д-р Цветанка Цанкова Маринова, 

проф. д-р Върбан Стоянов Ганев, проф. д-р Александър Василев Куртев, доц. д-р 

Галина Железова Железова, доц. Геновева Антонова Златева, доц. д-р Петър 

Василев Йотовски, доц. д-р Антонина Тодорова Гегова, доц. д-р Веселин Колев 

Кожухаров, доц. д-р Анатолий Маринов Найденов, доц. д-р Жечка Цветкова 

Василева, доц. д-р Росица Герасимова Митрова, доц. Георги Тодоров Георгиев, 

доц. д-р Здравко Йорданов Лазаров, доц. д-р Кирил Димов Праматаров, доц. д-р 

Захари Тончев Стойков, ст.ас. Иван Любомиров Минков, ст.ас. д-р Станислав 

Минчев Филипов, ст.ас. д-р Георги Василев Хаджидеков, Стойко Павлов Николов 

– студент, Теодор Руменов Василев - студент, Николай Емилов Спиридонов – 

студент.     

 

 Отсъстваха: доц. Румяна Атанасова Бакалова-Желева, доц. д-р Мария 

Младенова Грозева, гл.ас. д-р Емилия Райкова Латева. 

  

Заседанието на Факултетния съвет протече при следния 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Приемане на Проект за откриване на специалността„медицинска сестра” за 

ОКС „бакалавър” от професионалното направление „Здравни грижи” в 

Медицинския факултет на СУ „Св. Климент Охридски” и учебни програми за 

специалността. 

       Докладва: доц. Геновева Златева 

      Зам.Декан по учебната част 

СОФИЙСКИ УНИВЕРСИТЕТ 

“СВ. КЛИМЕНТ ОХРИДСКИ”         

МЕДИЦИНСКИ ФАКУЛТЕТ 
 

 Ул.”Козяк” №1  

 1407, София, БЪЛГАРИЯ 

 Тел: 02/ 868 71 40 

 

       UNIVERSITY OF SOFIA 
“ST. KLIMENT OHRIDSKI” 

FACULTY OF MEDICINE 
 

      1, Koziak str. 

      1407, Sofia, BULGARIA 

     Tel: 02/ 868 71 40 
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2. Обсъждане на предложение на МФ за броя студенти държавна поръчка за 

2010/2011 г. 

                          Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 

                        Декан 

3. Правила за прехвърляне на студенти в МФ. 

        Докладва доц. д-р Г. Златева 

               Зам.Декан по учебната част 

4. Избор на гост-преподавател – проф. д-р Венко Александров – по 

"Анестезиология и реанимация"                

       Докладва: доц. Геновева Златева 

                  Зам.Декан по учебната част 

5. Приемане състава на комисията за оценка на научноизследователските 

проекти към Фонд “Научни изследвания” на СУ. 

                Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 

                        Декан 

6. Приемане на актуализирани учебни програми по: 

– Биохимия 

– Микробиология 

– Биофизика 

– Фармакология 

– Клинична фармакология 

                      Докладват титуляри по дисциплините 

7. Приемане на нови членове на академичния състав на МФ от УБ "Лозенец" – 

проф. д-р Димитър Терзииванов и доц. д-р Людмила Иванова. 

                          Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 

                        Декан 

8. Избор на хонорувани преподаватели за летния семестър на 2009/2010 учебна 

година по "Пропедевтика на вътрешните болести". 

         Докладва: доц. д-р Жечка Василева 

9. Промени на учебния план за медици по предложение на проф. Терзииванов – 

досега в плана: “Фармакология” – 60 ч. лекции и 105 ч. упражнения. Да стане: 

75 часа лекции и 90 часа упражнения и на д-р Е. Латева за " Неврофизиология и 

биохимия на стреса". 

 

10. Приемане на нова избираема дисциплина – VІ семестър – “Генетични, 

имунобиологични и клинични аспекти на трансплантациите” – 45 часа 

                         Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 

                      Декан 

11. Разни. 
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По първа точка от дневния ред: "Приемане на Проект за откриване на 

специалността„медицинска сестра” за ОКС „бакалавър” от професионалното 

направление „Здравни грижи” в Медицинския факултет на СУ „Св. Климент 

Охридски” и учебни програми за специалността." 

Доц. Геновева Златева – зам. Декан по учебната част и председател на Ковисията 

по изготвяне Проекта за откриване на специалността„медицинска сестра” за ОКС 

„бакалавър” от професионалното направление „Здравни грижи” в Медицинския 

факултет на СУ „Св. Климент Охридски” представи доклада-самооценка и 

приложенията на ФС.  

 

След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 

 

„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет приема Проекта за откриване на 

специалността„медицинска сестра” за ОКС „бакалавър” от професионалното 

направление „Здравни грижи” в Медицинския факултет на СУ „Св. Климент 

Охридски”. 

 

По втора точка от дневния ред: 
Обсъждане на предложение на МФ за броя студенти държавна поръчка за 

2010/2011 г. 

Доц. д-р Любомир Спасов: Представи пред ФС писмо с искане за предложение за 

броя на студентите държавна поръчка за 2010/2011 г. 

Проф. В. Ганев: Предлагам приемът на студенти във факултета за 2010/2011 

учебна година да се увеличи с 20% - да стане 44 човека, а броят на медицинските 

сестри да остане 25. 

Доц. д-р Любомир Спасов: А съотношението мъже : жени? 

Предлага се да са по равно – 22 момичета и 22 момчета. 

 

След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 

 

„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет приема предложението държавната поръчка 

за специалност "медицина" за учебната 2010/2011 г. да бъде 44 човека – 22 

момичета и 22 момчета, а за специалност "медицинска сестра" – 25 човека. 

 

По трета точка от дневния ред: "Правила за прехвърляне на студенти в МФ" 
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Доц. д-р Г. Златева: Предложението е да се приеме прехвърляне на студенти от 

други ВУ в МФ от 2010/2011 учебна година, което досега не се допускаше. Трябва, 

обаче, да се уточнят специфичните за нашия факултет правила за преместване.  

Доц. д-р Кирил Праматаров: Аз мога да проверя в другия факултет как е 

установено и да дам предложение за такива правила. 

 

По четвърта точка от дневния ред: "Избор на гост-преподавател – проф. д-р 

Венко Александров – по "Анестезиология и реанимация" 

Доц. д-р Л. Спасов представи проф. д-р В. Александров на ФС.  

 

Избрана беше комисия по избора в състав: 

Председател: проф. д-р Върбан Ганев 

Членове: доц. д-р З. Лазаров 

                Теодор Василев 

 

След проведеното тайно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 

 

„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет избра проф. д-р Венко Александров за гост-

преподавател на МФ по "Анестезиология и реанимация". 

 

По пета точка от дневния ред: "Приемане състава на комисията за оценка на 

научноизследователските проекти към Фонд “Научни изследвания” на СУ." 

Доц. д-р Любомир Спасов предложи комисия в състав: 

Председател: проф. д-р Върбан Ганев 

Членове: проф д-р Христо Чучков 

                гл. ас. д-р Емилия Латева 

                доц. д-р Здравко Лазаров 

                доц. д-р Антонина Гегова 

 

След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 

 

„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет избра предложената комисия за оценка на 

научноизследователските проекти към Фонд “Научни изследвания” на СУ. 
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По шеста точка от дневния ред: "Приемане на актуализирани учебни програми." 

По доклади на титуляри по дисциплините са предложени за приемане от ФС 

актуализирани учебни програми по дисциплините: Биохимия, Биофизика,  

Микробиология, Фармакология и Клинична фармаклогия за специалност 

"медицина". 

 

Програмите са гласувани общо. След проведеното явно гласуване са 

получени следните резултати.  

 

„за” – 21, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет приема актуализирани учебни програми за 

специалност "медицина" по Биохимия, Биофизика и Микробиология. 

 

По седма точка от дневния ред: Приемане на нови членове на академичния 

състав на МФ от УБ "Лозенец" – проф. д-р Димитър Терзииванов и доц. д-р 

Людмила Иванова. 

 

След проведеното тайно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 

 

„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

  Факултетният съвет приема за нови членове на академичния 

състав на МФ от УБ "Лозенец" – проф. д-р Димитър Терзииванов 

("Фармакология") и доц. д-р Людмила Иванова ("Хигиена и екология"). 

  

По осма точка от дневния ред: Избор на хонорувани преподаватели за летния 

семестър на 2009/2010 учебна година по "Пропедевтика на вътрешните болести". 

Във връзка с много големия бро часове доц. д-р Жечка Василева предложи да бъдат 

хонорувани за провеждане на упражненията по "Пропедевтика на вътрешните 

болести": 

1. д-р Вера Йорданова 

2. д-р Нонка Юрукова 

3. д-р Красимир Ангелов 

4. д-р Арабаджиева  

 

Гласуването е общо за четиримата предложени. След проведеното тайно 

гласуване от присъстващите 22 членове на Факултетния съвет са получени 

следните резултати: 
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„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 Факултетният съвет избра предложените хонорувани 

преподаватели по "Пропедевтика на вътрешните болести". 

 

По девета точка от дневния ред: "Промени в учебния план за медици по 

предложение на проф. Терзииванов – досега в плана: “Фармакология” – 60 ч. 

лекции и 105 ч. упражнения. Да стане: 75 часа лекции и 90 часа упражнения на д-р 

Е. Латева за " Неврофизиология и биохимия на стреса" – преместване от ІІІ в ІV 

семестър. 

  

След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 

 

„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет приема предложените промени в учебния план 

за специалност "медицина". 

 

По десета точка от дневния ред: Приемане на нова избираема дисциплина – VІ 

семестър – “Генетични, имунобиологични и клинични аспекти на 

трансплантациите” – 45 часа. 

След проведена кратка дискусия е проведено явно гласуване. 

 

След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 

 

„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет приема нова избираема дисциплина – VІ 

семестър – “Генетични, имунобиологични и клинични аспекти на 

трансплантациите” – 45 часа. 

 

По единадесета точка от дневния ред: "Разни" 

1. В резултат на предложение за въвеждане на обучение по английски език с 

медицинска терминология от доц. д-р Ж. Василева, Теодор Попов предложи да се 

направи възможно явяването на студентите на изпита US MAL. В тази връзка 

постъпи предложение за преместване на дисциплината "Фармкология" от VІ и VІІ 

съответно в V и VІ семестър. 

 

След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 
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„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

 

 Факултетният съвет приема предложената промяна в учебния план 

за специалност "медицина" за дисциплината "Фармакология" – преместване 

на дисциплината от VІ и VІІ съответно в V и VІ семестър . 

 

2. По молба на ФС на ХФ относно откриване на специалност "фармация" в ХФ, 

беше взето решение МФ да изрази пълната си подкрепа. 

 

         Протоколчик:   

           /П. Румян /  


